
VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE
RAAD VOOR TOERISME VAN MAANDAG 5 DECEMBER 2022

Aanwezig:

Van Hoorick Marina (schepen), Lambrechts Hugo (voorzitter), Rotthier Wendy
(ondervoorzitter), Baeyens Franky (ondervoorzitter), D’Haese René, De Bruyn Clement,
De Caluwé Eliane, De Donder Maxim, De Leenheer Koen, De Paepe Luc, De Rooze
Maria, De Vreese Rita, Dierick Gerda, Duré Magda, Goossens Gerry, Ingels Charlotte,
Maes Johan, Melkebeek Jenny, Pensaert Nicole, Saeys Edda, Schelfhout Linda, Terryn
Johan, Van Caneghem Arie, Verstraeten André, Wauters Norbert

Verontschuldigd: Bielen Erik, De Clercq Rudi, Heyvaert Leen, Hoste Geert, Laureys
Petra, Macharis Marita, Roegiers Jan, Santon Lieve, Vandenherten Guy, Van Deursen
Marie-Jeanne, Van De Velde Guy, Van Hoorick Lea, Verspecht Ann, Vrielinck Lina

Afwezig: Blot Cecile, Bontinck Luc, Dierick Marie-Madeleine, Everaert Elza, Laheyne
Harry, Van Hecke Raoul, Verleyen Loes

Verslag: Wendy Rotthier

1. Welkom
Vandaag is het de dag van de vrijwilliger.

2. Verwelkoming nieuwe leden Magda Duré en Johan Maes + kandidatuur
nieuw lid

● Johan Maes vervangt Maartje Maes als politiek afgevaardigde van de NVA
● Magda Duré, echtgenote van René D’Haese
● Er is een aanvraag gekomen van een nieuw kandidaat lid: Ann Vervaet.

De leden van de RvT zijn unaniem akkoord om de kandidatuur van Ann
als lid van de RvT te aanvaarden.

3. Verslag vorige vergadering (29/9/2022): goedkeuring
Arie laat weten dat zijn opmerking rond de elektriciteitsvoorziening in de haven
niet in het verslag vermeld werd. De schepen licht toe dat het systeem voor
elektriciteitsafname momenteel volledig herbekeken wordt door de stad. Dit
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geldt niet alleen voor de haven maar ook voor de markt- en kermiskramers en
campers. In een volgende vergadering zal de schepen de verdere stand van
zaken toelichten.
Dit ontbrekende item is bij deze recht gezet, het verslag wordt goedgekeurd.

4. Financiële toestand
Spaarrekening: 20.666,84 euro
Zichtrekening: 22.550,11 euro (ongeveer 20.000 euro ontvangen a.g.v. de
ontbinding van het Parktheaterfestival)
In kassa: enkele honderden euro’s

Er moeten wel nog een aantal terugbetalingen vanuit de stad gebeuren (o.a.
van de voorbije aperitiefwandelingen en kermisdagfietstocht)

5. Statuten Raad voor Toerisme: bespreking aanpassing – goedkeuring
De Statuten van de RvT worden per artikel overlopen en besproken. Er worden
nog een paar kleine aanpassingen gevraagd:

- Artikel 4: Uitnodiging van deskundigen op een vergadering: ‘…na
akkoord door de voorzitter.’ ‘na akkoord ‘ wordt geschrapt.

- Artikel 7: Samenstelling beheerraad toelichten
- Artikel 9: Verslag wordt zo snel mogelijk na de vergadering toegestuurd

Er wordt gevraagd om het verslag ook nog eens met de agenda van de
volgende vergadering mee te sturen. De voorzitter laat weten dat dat geen
probleem is.

Update dd 20/12 na de vergadering per mail van Leen Heyvaert: De statuten zullen
geagendeerd worden op de Gemeenteraad en zullen ook eerst voorgelegd worden aan
sectorhoofd Inge De Braekeleer.

6. Verkiezing penningmeester
De RvT moet een penningmeester hebben die niet tewerkgesteld is op Infopunt
Toerisme, de rekeningen kunnen dus niet langer beheerd worden door het
kantoor. Lid Nicole Pensaert heeft zich kandidaat gesteld voor deze functie en zij
wordt unaniem verkozen tot penningmeester van onze raad.

7. Voorbije werking
1. 9/10: aperitiefwandeling ‘Beeldig Lokeren, gids: Marina. De

aperitiefwandeling was volzet (20 deelnemers) en was een groot succes,
volgend jaar zal er nog een vervolg komen, opnieuw een
beeldenwandeling maar dan in een andere regio in Lokeren.

2. 16/10: Oost-Vlaamse Molendag. Er waren veel bezoekers, maar helaas
was de brasserie niet geopend.

3. 6/11: aperitiefwandeling Verloren Bos, gids: André. De rondleiding was
volledig volzet (en er was nog meer interesse), jammer dat 2 deelnemers
niet zijn opgedaagd zonder te verwittigen, gezien de grote interesse
zouden de vrijgekomen plaatsen kunnen ingenomen worden.
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In 2022 zijn er 459 deelnemers geteld voor activiteiten georganiseerd door de RvT.

8. Gidsenvergadering 17/10: verslag + komende gidsenvergadering
12/12/2022
Datum en thema van alle aperitiefwandelingen voor 2023 zijn reeds bepaald en
gaan door op volgende zondagen:

● 23 april: boottochtjes op de Durme (meerdere gidsen)
● 28 mei: 100 jaar Oudenbos; gids: Anke
● 25 juni: Thuysbaert; gids: Anke
● 24 september: Textielwandeling op Oudenbos; gids: Franky
● 15 oktober: Beeldig Lokeren (deel 2), gids: Marina
● 19 november: Chocoladewandeling, gids: Linda en Wendy (indien

voldoende interesse voor een 2de groep)

Twee zomeravondtochten liggen al zeker vast:
● 27 juli: bezoek aan Fruitsappen Verhofstede (wandeling ter plaatse op

het bedrijf)
● 3 augustus: Achter de schermen van de Lokerse feestweek

Er zal ook een wandeling voor kinderen georganiseerd worden over het
kermisgebeuren. Dat zal doorgaan op een namiddag in de Lokerse kermisweek
voor de kermiskramen openen.

In de vergadering werd ook gevraagd om te bekijken of het schilderij van
Sint-Laurentius een meer prominente/zichtbare plaats in de kerk kan krijgen.
Update n.a.v. de gidsenvergadering 12/12: Johan heeft contact opgenomen met de
Deken en de huidige locatie van het schilderij is definitief.

9. Komende werking
● 8/12: bijeenkomst afgevaardigden van de Lokerse adviesraden, deze

wordt samengeroepen door de burgemeester waarin een stand van
zaken door elke adviesraad wordt gegeven.

● 10/12: Citytrail – Vrijwilligers
Ter Engelen: Luc, Hugo en Willy hebben zich al kandidaat gesteld. Er
wordt nog 1 kandidaat gevraagd, hij/zij kan zich nog melden op Infopunt
Toerisme
Stadsmuseum: Linda, Johan, en Maria
Samenkomst om 18u30, de Citytrail start om 19u00.

● 15/12: algemene vergadering Toerisme Waasland in Lochristi, Hugo zal
deze vergadering bijwonen.

● 14–15/1/2023: Belgisch kampioenschap veldrijden in het park Ter
Beuken, de voorbereidingen zijn reeds gestart.

● 22/1/2023: nieuwjaarsbijeenkomst in ’t Meersdael in Moerbeke. De
uitnodiging volgt binnenkort.

● 4/3/2023: Inspiratiedag in ‘De Vierschaar’
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Brainstormsessie rond het toeristisch aanbod in Lokeren. De uitnodiging
volgt nog.

10. Nationaal Park Schelde- en Durmevallei
De Schepen licht het standpunt van de stad toe:
In 2021 hebben zich 10 kandidaten ingeschreven voor de erkenning tot
Nationaal Park, en vandaag zijn nog 6 kandidaten in de running. Uiteindelijk
zullen 4 kandidaten van deze 6 de erkenning kunnen krijgen. Het gebied dat
onder de Durmevallei valt beperkt zich tot enkel het getijdegebonden gebied en
het Molsbroek, dus de Moervaartvallei valt hier niet onder. Hier ligt het
‘probleem’ met een 28-tal landbouwers die in dit gebied hun
landbouwactiviteiten hebben, de gronden zouden omgezet worden in
natuurgebieden. De meeste landbouwers zijn hiermee niet akkoord, ze zouden
dit wel overwegen indien er voldoende flankerende maatregelen en
compensatiemiddelen zijn om de landbouwers, maar die zijn er momenteel niet.
Desondanks, steunt het stadsbestuur het idee van het NP Scheldevallei, maar
enkel tot aan het getijdegebonden deel van de Durme en het Molsbroek.

André stelt dat er hieromtrent misverstanden zijn. Een NP brengt geen nieuwe
regelgeving of vergunningsplicht met zich mee. Het grote knelpunt zijn de
gebieden bestemd als bosgebied. Landbouwgebieden liggen in zones
(gewestelijk RUP) bestemd voor bosgebied, ongeveer de helft ervan is ook bos.
Om de doelstellingen te halen voor bosontwikkeling wordt nu naar deze
landbouwgebieden gekeken die in dit bosgebied liggen. Dit staat eigenlijk los
van het NP maar valt onder natuurcompensatie voor de Gentse havenzone.
André vraagt om vanuit de Raad voor Toerisme een positief advies op te stellen
naar het Schepencollege. Eigenlijk wordt er nu uitgevoerd wat al 44 jaar in het
RUP vastgelegd is.
Er wordt in de vergadering met meerderheid gestemd om een advies voor te
leggen aan het stadsbestuur. André zal voor een gestaafd tekstvoorstel zorgen.

Update na de vergadering: in samenwerking met André werd er een tekst in naam
van de RvT opgesteld dat aan het Schepencollege zal overgemaakt worden. In de
tekst wordt gevraagd om het totale project te steunen, inclusief de Moervaartvallei.

11. Parktheaterfestival 28/5/2023
De feitelijke vereniging Parktheaterfestival is ontbonden en de financiën zijn
verdeeld onder de rechthebbende organisaties (De Sinfra’s, Infopunt Toerisme en

Theater Horzel). De stad zal nu de organisatie op zich nemen en Infopunt
Toerisme zal de hoofdorganisator zijn met ondersteuning van de Sinfra’s, Horzel,

het Cultureel Centrum en de vrijwilligers.
Het geld dat de RvT heeft ontvangen als gevolg van de ontbinding zal
geïnvesteerd worden in de programmering van het Parktheaterfestival in de
komende jaren. De werking volgens de vorige edities blijft behouden.
Charlotte vraagt wie vrijwilliger was bij de vorige edities en niet langer wenst mee te werken,
haar een mailtje te sturen om je van de vrijwilligerslijst te schrappen. Nieuwe medewerkers
zijn uiteraard ook nog steeds welkom om zich te melden.
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12. Meest Verdienstelijke Lokeraar 2022
Voorstel kandidaten door de leden van de RvT: Luka Van den Keybus (Lokerse
gymnast), Ann Vervaet, brandweerkorps van Lokeren. Kandidaturen moeten
eind januari ingediend worden.

13. Gestelde vragen
Vraag van Arie: kunnen toervaarders naar Lokeren komen in het vaarseizoen
2023, en of zij dan op voldoende ligplaatsen aan de passantensteiger conform het

retributiereglement kunnen rekenen?
Charlotte licht toe dat de dienst Toerisme momenteel geen vragende partij is om
toervaarders in 2023 te ontvangen omwille van de drukke voorbereidingen met
het belevingscentrum. Bij voorkeur wordt er dus geen grote groep ontvangen. Mocht er
interesse van de toervaarders zijn, dan verneemt de dienst graag welke datum vooropgesteld
wordt en hoeveel boten dat zouden zijn. Het weekend waarin het Parktheaterfestival
doorgaat is alvast uitgesloten om een grote groep te ontvangen.

Arie stelt een opmerkelijke afname in passanten vast (2022: 35 boten; 2021: 80; 2020: 200).

Volgens hem voelen toervaarders zich niet welkom in Lokeren omwille van het
gebrek aan ligplaatsen en hij vraagt om actie te ondernemen onder de
langverblijvers die een groot deel van de passantensteiger innemen. Charlotte laat
weten dat ze voorlopig niks kunnen ondernemen, maar dat men momenteel
wel bezig is om het politiereglement te herzien zodat er op termijn wel actie kan
ondernomen worden. Men moet ook realistisch zijn dat deze veranderingen niet
van vandaag op morgen ingevoerd kunnen worden.

14. Volgende vergadering Raad voor Toerisme
Op zondag 22/01 tijdens het nieuwjaarsetentje zal er algemene informatie
meegedeeld worden over de volgende vergadering/inspiratiedag.

15. Volgend Dagelijks Bestuur
Vrijdag 16/12 om 9u30 in cafetaria 3de verdieping stadhuis, bijeenkomst beheerraad
ter voorbereiding van de inspiratiedag.

16. Rondvraag
● Maxim laat weten dat het Mosselfestijn van Vooruit plaatsvindt op

zaterdag 10 december.
● Het scherm van de telpaal aan de brug van Park Ter Beuken is terug

hersteld, met dank aan onze voorzitter om dit te regelen met de bevoegde

instantie. De tellingen werden wel steeds bijgehouden in de periode dat het scherm
defect was, alle fietsers zijn dus steeds geteld geweest.

Datum volgende vergadering: zal later nog gecommuniceerd worden.
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